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Repræsentantskabsmødet torsdag den 20. april 2023 kl. 20.00 på Hanebjerg Skyttecenter 

 

Dagsorden 

1. Valg af dirigent 

2. Valg af referent 

3. Bestyrelsens aflæggelse af beretning 

4. Godkendelse af årsrapport (regnskab) 

5. Fremlæggelse af budget  

6. Behandling af indkomne forslag/indlæg (ingen modtaget inden 4. april, jf. vedtægterne) 

7. Præsentation af bestyrelsesmedlem udpeget af DGI Nordsjællands skydeudvalg (hvert andet år, 

1 i lige år) 

a. Ikke relevant 

8. Valg af:  

a. Formand (hvert andet år; lige år) 

i. Ikke relevant 

b. Bestyrelsesmedlemmer (hvert andet år; 1 i lige år, 2 i ulige år) 

i. Johnni Tom Jensen (næstformand er på valg, modtager genvalg) 

ii. Nicolai Hassenkamm (på valg, modtager genvalg)  

c. Kritisk revisor (ulige år) 

i. Bent Behrmann (på valg, modtager genvalg) 

d. Kritisk revisor for 1 år (hvert år) 

i. Peter Gideon (på valg, modtager genvalg) 

e. Suppleant til bestyrelsen (hvert år)  

i. Peter Vester-Fabrin (på valg, modtager genvalg) 

9. Eventuelt 

 

Ad 1) Valg af dirigent 

Formanden bød velkommen til generalforsamlingen.  

 

Bestyrelsen foreslog Kim Wiencken, Hørsholm Skytteforening, som dirigent. 

 

Godkendt med applaus. 

 

Dirigenten konstaterede at generalforsamlingen var lovligt indkaldt og beslutningsdygtig. 

 

Ad 2) Valg af referent 

Dirigenten foreslog på vegne af bestyrelsen Johan Kehler, skytteforeningen Ravnen, som referent. 

 

Godkendt med applaus. 

 

Ad 3) Bestyrelsens aflæggelse af beretning 

Dirigenten gav ordet til formanden.  

 

Formanden orienterede om bl.a.: 
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• Rigtige gode arbejdsdage og grisefest for frivillige. Formanden takkede for indsatsen fra de 

frivillige 

• Efter nogle corona år er alle stort set tilbage, men ammunitionsforbruget er faldet, hvorfor det 

lokale salg er ophørt 

• Der er installeret fibernet, og der skal indkøbes udstyr til at hele centret bliver dækket 

• Der er foretaget el-arbejde og etableret udsugning på toiletterne 

• Der er herudover foretaget en række udbedringer, ikke mindst mht. kloaker og dræn, ligesom 

der er fældet træer, etableret nye plankeværk, nye bokse og etableret ny gårdsplads 

• Vi har et flot center i dag og det bliver flottere endnu, for det er vigtigt at vi har et fællesskab 

omkring centret, hvor man vil give en hånd med 

• Udviklingen på Saxegård Skydebane, hvor der er opstået udfordringer mht. støj som følge af 

ændringer i beregningsmodellen. Der vil på den baggrund blive søgt om lokalplan mhp. at 

etablere nye støjvolde 

o Der blev spurgt om mulighed for at samle 50 meter banen og 200 m banen på 200 m 

banen. Formanden orienterede om at det vil kræve en ny miljøgodkendelse, hvorfor 

denne fremgangsmåde ikke er hensigtsmæssig. 

• Status for jordprojektet på Hanebjerg   

• Mht. økonomien er omsætningen stabiliseret, der er styr på udgifterne og en lav gældsætning. 

Vi skal dog forberede os på kommende høje udgifter til især bygninger og så er der spørgsmålet 

om skydeforeningers aktivitetsniveau fremover ift. indtægterne jf. også det faldende forbrug af 

ammunition.  

 

Dirigenten spurgte om beretningen kan godkendes. 

 

Årsberetningen godkendt med applaus. 

 

Ad 4) Godkendelse af årsrapport (regnskab) 

Dirigenten gav ordet til kassereren. Årsrapporten var omdelt på bordene. 

 

Kassereren gennemgik de væsentligste regnskabspunkter.  

 

Kassereren spurgte om der var spørgsmål. Det var ikke tilfældet.  

 

Dirigenten spurgte om regnskabet kunne godkendes. 

 

Regnskabet godkendt med applaus.  

 

Ad 5) Fremlæggelse af budget  

Dirigenten gav ordet til kassereren.  

 

Kassereren gennemgik forslaget til budget, herunder at der vil være uændrede priser for 

skytteforeningerne. Kassereren spurgte om der var spørgsmål. Det var ikke tilfældet.  

 

Budgettet godkendt med applaus. 

 

Ad 6) Behandling af indkomne forslag/indlæg 
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Dirigenten konstaterede at der ikke er modtaget forslag / indlæg. 

 

Ad 7) Præsentation af bestyrelsesmedlem udpeget af DGI Nordsjællands skydeudvalg 

Punktet er ikke relevant, da det kun er i lige år.  

 

Ad 8) Valg af 

a) Bestyrelsesmedlemmer (hvert andet år; 1 i lige år, 2 i ulige år) 

a. Johnni Tom Jensen (næstformand er på valg, modtager genvalg) 

b. Nicolai Hassenkamm (på valg, modtager genvalg) 

 

Dirigenten spurgte om der var andre, der ønskede at stille op. Det var ikke tilfældet. 

Begge genvalgt med applaus. 

  

b) Kritisk revisor (ulige år) 

a. Bent Behrmann (på valg, modtager genvalg) 

c) Kritisk revisor for 1 år (hvert år) 

a. Peter Gideon (på valg, modtager genvalg) 

 

b) og c) behandlet under et.  

 

Dirigenten spurgte om der var andre, der ønskede at stille op. Det var ikke tilfældet. 

Begge genvalgt med applaus. 

  

d) Suppleant til bestyrelsen (hvert år)  

a. Peter Vester-Fabrin (på valg, modtager genvalg) 

 

Dirigenten spurgte om der var andre, der ønskede at stille op. Det var ikke tilfældet. 

Peter genvalgt med applaus. 

 

 

Ad 9) Eventuelt 

Dirigenten spurgte om der var nogle, der havde emner. 

Det var ikke tilfældet.  

 

Dirigenten afsluttede på den baggrund generalforsamlingen og gav det afsluttede ord til formanden. 

 

Formanden takkede for deltagelse på generalforsamlingen og ser frem til se alle igen på lørdag til 

arbejdsdag. Arbejdsdagen starter kl. 9 med morgenmad. 

 

Applaus.   


